
Januar 2018 

Om badebroen 

 

Selv om kommunen godkendte bestyrelsens ansøgning om at forbedre og forlænge badebroen, har vi be-

sluttet ikke at tage imod NBC Marines tilbud på en forlængelse af både krabbebro og badebro, noget der 

ville have kostet 54.770 kr. 

Men kommunen opdagede under sagsbehandlingen at den foreslåede forlængelse af krabbebroen, at 

krabbebroen i sin nuværende form ikke var en del af den tilladelse vi oprindeligt havde modtaget. Den var i 

virkeligheden et eksperiment hvor vi havde fået opstillet en smal sektion på tværs af hovedbroen. Myndig-

hederne mente ikke at kunne tillade en forlængelse af denne krabbebro, men gav os dog lov til at bruge 

krabbebroen som den er. 

Hovedårsagen til at bestyrelsen ikke vil forlænge badebroen med en sektion og en tværbro er, at indsam-

lingen af frivillige bidrag ikke har indbragt den nødvendige sum. 

Skulle der være nogen medlemmer, der efter næste sommers erfaringer ønsker ændringer udført, kan de jo 

altid henvende sig til bestyrelse eller generalforsamling. 

 

Med venlig hilsen 

Svend Rom 

 


